

## Aanwezig

Bestuur	Voorzitter	Kenneth Smit
	Secretaris	Ingeborg Slikker
	Penningmeester	Alex van der Wilt
	Clubadviseur	Mieke Visser
	DKL	Wolf Tostmann

Kas Cie. Simon Kuipers (reserve lid)

Clubs	B.C. HOC/Studiecentrum	Pjer Wijsman en Paul Pilgram
	B.C. Leidschenhage	Marcel Denie
	B.C. Switch	Dorien Hes
	N.B.C.-Thor	Ineke van Noort en Anja Derlagen
	B.C. te Werve	Yvonne Notenboom
	B.C. KomKomMaer	Suzanna Buitendijk
	Bridgesocieteit Noordeinde	Adrien Maas

## Afwezig met bericht van verhindering

**Erelid:** Leontien Hoogweg-Spek

**Kader:** Erik van Egmond en Eric van Dijk (beiden DKL), Peter Hoogweg, Koen Poppe (beiden protest cie.), Ming Bong en Fred Schopman (beiden kas cie)

## Clubs die niet vertegenwoordigd waren

B.C. De Uitkomst, B.C. Het Buitenhof, B.C. Loosduinen, B.C. Poeldijk, B.C. Replay, B.C. Redubeth, B.C. Sans Atout, B.C. T.O.G.V., BC VIVA-RPC, BC Voorschoten, B.C. Vronesteyn, Blue Club, City BC, De Java Club, E.H.B.V. "De Bond", Steenvoorde Bridge, Vallon Bridge, V.I.P., Willemsbuuren,

### 1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 10.28 uur en heet alle aanwezigen welkom. Leontien Hoogweg, erelid van het district, kan vandaag helaas niet aanwezig zijn. Er wordt een korte voorstelronde van de aanwezigen gedaan.

De voorzitter heeft het over de bizarre tijd die we achter de rug hebben. Het virus is een bedreiging voor de mens. We moeten er waarschijnlijk mee leren leven.

Excuses voor het twee keer moeten verzetten van de ALV: eerste keer ivm de geplande stranddrive (die uiteindelijk niet doorging) en tweede keer omdat pas laat bleek dat twee bestuursleden niet aanwezig konden zijn. De derde datum is ongelukkig omdat vandaag de JAVA tocht is, dat realiseren wij ons. Anders was het november geworden en dat was geen optie vond het bestuur.

Opmerking over de agenda van **Simon Kuipers**: Ming Bong is nu lid van de kascommissie, niet reserve lid. Aangepast en nieuwe agenda gepubliceerd.

## 2. Verslag ALV 26 september 2020 en actiepunten

Het verslag wordt pagina voor pagina doorgenomen en ongewijzigd goedgekeurd. Vraag van **Simon Kuipers** nav de notulen: de statuten wijziging: er is een toevoeging gedaan die niet aan de leden is voorgelegd. Gaat om de overgangsbepaling boekjaar. Ingeborg: hier is telefonisch contact met de notaris over geweest. Hij was van mening dat die overgangsregeling voor het boekjaar er in moest, ook al hanteerde het district al jaren dit boekjaar.

Naar aanleiding van de actiepunten uit de vorige vergadering benoemt de voorzitter de actiepunten:

- **Regulier overleg** tussen secretarissen en tussen penningmeesters: behoefte is geïnventariseerd en daar kwam naar voren dat er te weinig belangstelling is. Wel is er contact geweest met wat clubs en zijn die telefonisch geadviseerd. Opmerking van **Suzanna Buitendijk**: te weinig mogelijkheden om op de website informatie te zetten die de club zelf wil, hierdoor kunnen leden het niet altijd vinden. Ingeborg: nav diverse opmerkingen van clubs en districten zal de NBB een nieuwe versie publiceren. **Aktie: Ingeborg zoekt uit wanneer**. Door Corona is het allemaal wat vertraagd bij de NBB, omdat clubs de websites niet gebruikten en dus ook geen klachten hadden. *Ingeborg heeft Femmy Boelaars gesproken van de NBB: er komt een update aan. Die hangt af van het feit dat de agenda van de site van de NBB ook in die update zit en die is nog niet zoals hij moet zijn. Er zijn al drie releases geweest sinds de implementatie. Wat daar in zat is te vinden onder de veel gestelde vragen op de clubwebsites. Kaderdag over de clubsites behoort tot de mogelijkheden. Het zou dan een avond worden. Waarschijnlijk een vrijdag of woensdag. Op een weekend zou ook mogelijk zijn.*
- **De ALV combineren** met wat anders is gedurende deze Corona tijden nog geen optie. Toch moeten we blijven nadenken hoe wij meer clubs deze kant op kunnen krijgen.
  - **Simon Kuipers**: vroeger werd een van de vergaderingen (er waren er toen twee per jaar) gekoppeld aan een drive die dan ook open stond voor niet deelnemers van de ALV.
  - **Ineke van Noort**: plan de ALV halverwege de drive!
  - **Adrien Maas**: een actueel thema op de agenda zetten, dan komen er wellicht meer mensen op af. Eventueel een spreker van buiten.
- **Corona**: er zijn meer regels dan iedereen begrijpen kan. Lastige materie, waar menigeen verschillend mee omgaat. **Adrien Maas**: het was voor clubs lastig te volgen en clubs moesten vaak hun eigen weg vinden. **Kenneth**: NBB kan alleen maar advies uitbrengen en geen dwingende maatregelen opleggen. Zeker als het NOC/NSF advies niet altijd strookt met de adviezen van de overheid. Gemeentes gaan er ook verschillend mee om en dat maakt het lastig. **Simon Kuipers**: positie van de NBB was niet altijd even makkelijk door beleid NOC/NSF.
- **Open Paren** combineren met een recreatie drive (twee middagen) in combinatie met de Toekomst drive op een van die middagen. Dis was zo voor 2020 gepland, maar helaas kon het geen doorgang vinden. Voor dit seizoen staat het weer apart op de agenda.
- Teams die **promoveren** in competitie zullen opgenomen worden in het jaarverslag.

## 3. Mededelingen en ingekomen stukken

### a) Bestuursmededelingen

- Omgaan met Corona maatregelen (zie boven) en subsidies (vraag van Adrien Maas). Toelichting **Adrien** op het laatste: zijn vraag gaat over subsidies die toegekend zijn aan uitbaters. Zijn uitbater heeft dat 4x gedaan. Niet allemaal toegekend, terwijl er eigenlijk aan de situatie iets veran-

derd is. Hebben andere clubs ook last van “willekeur” bij subsidies? Kan zijn dat BS Noordeinde te veel gezien werd als een club van de uitbater. BCLH heeft een TVL (tegemoetkoming vaste lasten) aangevraagd en ook gekregen.

- Naar aanleiding van de vragen van Adrien merkt Ingeborg op: als er vragen zijn vanuit een club svp meer informatie in de mail zetten. Zo niet, dan moet het district uiteraard navraag doen. Indien de vraag tijdig wordt ingezonden kan deze ook alvast naar de overige clubs gestuurd worden, zodat die er ook over na kunnen denken.
- Ingeborg geeft toelichting op de beleidsmemo die het district medio dit jaar naar de NBB heeft gestuurd over een herstructurering van de NBB. Kortweg komt het er op neer dat de NBB serieus na moet denken over een andere organisatie structuur. Te veel districten die geld in kas hebben, problemen hebben met het vinden van vrijwilligers etc. Ons memo zal in het najaar met de nieuwe voorzitter NBB en de directeur besproken worden. Het memo is in ieder geval goed ontvangen: men is blij met de input van het district. Bij de Designaton van de NBB op 3 oktober kwam ook naar voren dat een reorganisatie van de NBB hoog op de agenda moet staan. Meer over de Designaton is te lezen op de website van de NBB: <https://www.bridge.nl/designathon/>.

#### b) Terugblik seizoen 2020/2021

Zie het jaarverslag. Verschil in benadering van clubs. Sommigen doen veel en sommigen doen bijna niets voor hun leden. De laatste clubs hebben het lastig. Nieuwe cursussen zullen wellicht wel weer wat aanwas geven van bridgers.

Aan opleiding wordt niet gedaan op de meeste bridgeclubs. Je bent pas welkom als je kan bridgen. **Suzanna Buitendijk**: nieuwe bridgers krijgen vaak te horen dat het “wel moeilijk” is en “oude van dagen sport” etc. Het imago van bridge is niet goed. Spelen op vaste dagen en tijden wordt als lastig ervaren. Partner vinden is ook lastig.

**Pjer Wijsman**: niet te veel generaliseren, elke club is verschillend. Ingeborg: maar we moeten wel nadenken over de mogelijkheden en niet over de onmogelijkheden. Clubs zouden kunnen samenwerken. Voorbeeld: leden van de clubs op het Noordeinde zouden bij elkaar moeten kunnen spelen.

**Simon**: svp statuten wijziging noemen in het verslag (inmiddels gedaan en op website gezet).

#### c) Ingekomen stukken

Geen.

#### 4. Contacten met clubs

Mieke: veelal schriftelijk of per telefoon. Niet persoonlijk, omdat dat lastig was in Corona tijd. Recentelijk veel contact over de BTW kwestie. Alle clubs die benaderd zijn waren op de hoogte.

#### 5. Kalender 2021-2022

Externe viertallen: nog geen informatie bekend. Minder teams. Voorbeeld: BCLH had 6 hoofdklasse teams, nu waarschijnlijk nog maar drie.

Paren competities: NBB heeft al enige tijd geleden besloten dat je je rechtstreeks kan aanmelden voor diverse toernooien. Daardoor is de belangstelling voor de district drives aanzienlijk lager waardoor ze soms zelfs niet doorgingen.

## 6. Financiële zaken

- a) Jaarverslag 2020/2021: Alex geeft een toelichting op de jaarcijfers.
- b) Verslag kascommissie (staat op de website).
- c) Voorstel om decharge te verlenen aan het bestuur voor de afgelegde rekening en verantwoording wordt bij acclamatie goedgekeurd door de vergadering.
- d) Overzicht actuele stand van zaken: niets te melden.
- e) Goedkeuring begroting 2021-2022: Alex geeft toelichting op de cijfers. **Simon** stelt voor om notaris-kosten als PM post op te nemen. **Alex** geeft er de voorkeur aan om het als voorziening op te nemen. Vergadering gaat met het laatste akkoord. **Pjer** vraagt waarom we zoveel in reserve hebben? In 2030 bestaat het district 100 jaar, daar wordt sowieso voor gereserveerd. **Adrien**: besteden aan opleiding? **Alex**: ALV spreker? Er zijn dus diverse mogelijkheden. Algemene consensus: elke vereniging moet er baat bij kunnen hebben als er iets georganiseerd wordt vanuit het district.

## 7. Samenstelling Kascommissie

Huidige voorzitter Fred Schopman treedt af als voorzitter. In de Kascommissie worden benoemd: Ming Bong als voorzitter (was lid), Simon Kuipers wordt lid (was reserve lid) en uit de aanwezigen meldt Yvonne Notenboom zich aan als reserve lid.

## 8. Samenstelling districtbestuur en rooster van aftreden

- a) Het voorstel van het bestuur om de zittingsperiode van de voorzitter, **Kenneth Smit**, met een 2<sup>e</sup> termijn van drie jaar te verlengen wordt bij acclamatie goedgekeurd.
- b) **Wolf Tostmann** heeft helaas aangegeven na twee termijnen te willen stoppen. Wij hebben geen vervanger kunnen vinden, ondanks diverse oproepen en persoonlijke benadering. Wolf heeft wel toegezegd dat we hem altijd kunnen bellen. Kenneth dankt Wolf voor zijn vele werk en overhandigd hem een cadeaubon en een fles wijn.

Ingeborg heeft te kennen gegeven dat dit haar laatste jaar wordt. Kenneth doet een oproep om binnen de gelederen te kijken of ze iemand weten die haar functie van secretaris wil overnemen.

## 9. Rondvraag en sluiting

Simon NBB rekenprogramma. Vorig jaar is versie 4 geïmplementeerd. Een groot nadeel (gemeld bij de NBB) is de schaal waarop het werkt. Het programma past zich niet aan op kleinere schermen. Minimale schermgrootte is: 1260. Dat maakt werken met het programma lastig. Kenneth zal het meenemen in het voorzitters overleg.

Aangezien er verder geen vragen zijn sluit de voorzitter de vergadering om 12.15 uur. Hij bedankt alle aanwezigen dat zij de tijd en moeite hebben genomen om de vergadering bij te wonen.

De aanwezigen die vooraf hadden aangegeven daar gebruik van te willen maken wordt een lunch aangeboden.